
 

 

 
 

Acta de l'assemblea de Vilafranca en Comú 
Prèvia al Ple Municipal de l'Ajuntament 

 

Ordre del dia 

1) Aprovació acta assemblea anterior. 

 ACTA APROVADA 

2) Aprovació comptes 2020. 

-Es planteja si val la pena revisar el conveni de la fotocopiadora, atès que ara 

tenim poca activitat i no acabem d'aprofitar les condicions establertes. 

-Pel mateix motiu de que tenim poca activitat i davant la previsió que arribem 

a final d'any amb excessiu superàvit, es plantegen diverses accions a fer: 

➢ Donació a entitat social. 

➢ Més inversió en anuncis a la premsa escrita. 

➢ Avançar en l'adquisició de material que necessitarem en properes 

eleccions, com fotocall, etc. 

➢ Avançar en impressió de tríptics, que a les darreres eleccions ens va 

faltar temps. 

S'aproven els comptes 2020. 

-Es proposa fer constar en acta l'agraïment al Marc per la feina feta. 

 

-Lloc: Assemblea virtual. 

-Data:  Dilluns 19/01/2021 

-Hora: 19.00h. Inici assemblea. 21.00 final. 

Assistents: 12 



 

 

 

 

3) Debat sobre els punts de l'Ordre del Dia del Ple Municipal del 

dia 16 de juny de 2020. 

1. ACTA PLE. Aprovació, si s'escau, de l'acta de la sessió plenària  de 

15/12/2020. 

2. 1/2021/1014 CALENDARI PLENS; Aprovació, si escau, del calendari de 

Plens ordinaris per 2021. 

 A FAVOR 

3. 12/2020/CNT SERVEI DE NETEJA VIÀRIA; Adjudicació si escau, del 

contracte per a la prestació del servei de neteja viària del terme municipal de 

Vilafranca del Penedès. 

S'ha presentat només Mas Albornà, que ja venia prestant aquest servei. És 

una contractació de caràcter social. 

 A FAVOR 

4. 1/2021/1029 MOCIÓ SOBRE PAGAMENT (ATC); Moció presentada pel 

grup municipal d’ERC a proposta de l’ANC (Assemblea Nacional Catalana), per 

tal de fer el pagament d’impostos estatals a l’Agència Tributària de 

Catalunya. 

A efectes fiscals no té cap repercussió perquè l'Agència catalana només 

recapta però ha de transferir els diners al Gobierno. 

El Ramon proposa votar a favor i argumentant: 

➢ Allò important no és qui recapta sinó com es recapta. 

➢ Estem d'acord amb una fiscalitat més progressiva i amb una gestió 

més col.lectiva. 

➢ Cal deixar ben clar a la ciutadania que els diners van a Madrid sí o sí. 

Hi ha arguments que posen en dubte la legalitat d'aquesta mesura. 

Hi ha arguments en contra d'aquesta proposta. 

Es debat i es sotmet a votació: 

 A FAVOR 6  ABSTENCIÓ 5  EN CONTRA 0 



 

 

 
 

5. 2/2021/1029 MOCIÓ SOBRE BAIXA DE (AMI); Moció presentada pel grup 

municipal de C’s, sol·licitant la immediata baixa de l’Ajuntament de Vilafranca 

del Penedès de l’Associació de Municipis per la Independència (AMI). 

Es debaten arguments a favor i en contra. Es sotmet a votació. 

 A FAVOR 0  EN CONTRA 6  ABSTENCIÓ 5 

6. 3/2021/1029 MOCIÓ SOBRE PACTE TEGUISE; Moció presentada pel grup 

municipal de VeC, per a exigir canvis legislatius per a l’erradicació del 

maltractament animal per a l’adhesió al “pacte de Teguise” 

 A FAVOR 

7. 4/2021/1029 MOCIÓ SOBRE VENDA AMBULANT DISSABTES; Moció 

presentada pel grup municipal de VeC, per a reactivar el mercat de venda 

ambulant dels dissabtes. 

 A FAVOR 

8. PRECS I PREGUNTES 

1. Repreguntarem sobre els camps de futbol que s'havien d'escampar per 

tota la vila. 

2. Quant a les mesures de seguretat sanitària a les terrasses, caldria revisar-

les i potser augmentar-les. 

3. Demanar les dades de la 2ª Enquesta d'Hàbits als alumnes de 4art d'ESO, 

feta el curs 2018-2019. 

 

 

 

Vilafranca del Penedès, 1 de gener de 2021. 

 

 

 

 


